
 

Referat af ordinær generalforsamling Midtbyens Samråd d. 13. marts 2024 

1. Valg af stemmetællere. 

 

Erik Just,  

 

 

2. Valg af dirigent. 

 

Britta Magnussen blev valgt. Dirigenten konstaterede herefter, at generalforsamlingen var 

rettidig indkaldt. 

 

 

3. Valg af referent. 

 

Jens Boelsmand blev valgt 

 

4. Formandens beretning. 

 

Beretningen indeholdt en række punkter, der fremgår af Bilag 1 Det gav anledning til 

følgende kommentarer 

 

Plusbus:  

Fælles møde med Vestbyens samråd vedr. plusbus med de relevante rådmænd 

 

Frederikstorv 

Tog udgangspunkt i følgende elementer i beretningen 

• Legepladsen skal evt. udvides 

• Grønttorvet – ikke ret mange grønthandlere tilbage. 

• Parkering 

 

Synspunkter: 

• En god plet i midtbyen 

• Hverken fugl eller fisk kan skabe liv lige der 

• Klistre den til med kunstværk 

• Ikke en reel legeplads bla.  fordi Frederikstov er en ø omgivet af trafikerede gader til 

alle sider. Frederikstorvgaden (Østre ende) skal lukkes. 

• Lidt større perspektiv med sammenhængen med flere ting (bredegade Gabelstov 

etc.) 



• Andre aktiviteter (udeservering) 

• Parkering alle andre dage en Torvedage 

• Børnefamilier skal have nogle steder fx en udvidelse af legepladsen 

• Sammenhænge med ideerne i forbindelse med sygehus Nord – specielt ift. 

begrønning. 

• Grøntorvet skal flytte til Gabelstorv 

• Dele pladsen op i en grøn sammenhæng og en del der har fokus på 

parkering/torvedag  

• Kan alle slå sig ned på Grøntorvet? 

• Partnerskaber ift. håndtering af udfordringer med butiksdød – Torvehandel i 

sammenhæng med andre butikker i området. 

• Overbygningfaciliteter (læskure)  ift. Grøntorvet. 

 

Ikke muligt at drage en konklusion på indstillingerne Men opfordring til at komme til mødet 

d. 30.04 for dialog med politikere. Samrådet arbejder videre med ideerne i dialog med andre 

interessenter. 

 

Sygehus Nord 

Problemstilling vedr. cykelbroen i forbindelse med 4. maj-kollegiet. Den er taget af bordet. 

 

Spritten 

Rikke Gårdbo er inviteret til et samrådsmøde for at give et indspil hvad der egentlig sker 

derude. 

 

Karolinelund 

Karolinelunds venner fungerer rigtig godt. 

 

Udsatte grupper 

Et borgersynspunkt vedr. uro omkring Arkivhaven/Søndergade. Druk, afføring, prostitution, 

narkohandel.  Nogle er smidt ud fra Varmestuen. Synspunktet blev problematiseret, da 

andre i området ikke oplever dette problem er særlig stort. Gadeteamet er på, men 

samrådet taget det op i dialogen med relevante samarbejdspartnere  

 

Havnebadet 

Ingen kommentar 

 

Affald 

Forslag om noget information ved Molokkerne om muligheder for at bestille storskrald – 

evt. med QR-kode. 



 

Studietur Aarhus 

Ingen kommentarer 

 

Beretningen blev herefter enstemmigt godkendt 

 

5. Regnskabsaflæggelse. 

 

Kassereren aflagde regnskab – jævnfør bilag 2. Revisor påtegnede regnskabet, men havde 

en opfordring til at udgiftsposten ”arrangementer” fremover blev udspecificeret. 

Regnskabet blev herefter enstemmigt godkendt 

 

 

6. Behandling af indkomne forslag herunder drøftelse af aktiviteter. 

 

- Forslag om forøget antal elladestandere i Aalborg Midtby. Samrådet undersøger om 

problemstillingen, men et par deltagere på generalforsamlingen anførte, at der allerede 

var planer for udbygning af antallet af ladestandere. 

 

- Forslag om vedtægtsændring §4 (bilag 3)  

Der blev vedtaget et ændringsforslag, hvorefter forslaget til vedtægtsændring blev 

enstemmigt vedtaget. §4 lyder herefter sådan 

Stk. 1. Foreningens daglige ledelse udgøres af bestyrelsen, der består af én formand, otte 

medlemmer og op til seks suppleanter. Formand og bestyrelsesmedlemmer vælges for 2 

år og suppleanterne vælges for et år. I ulige år vælges én formand og fire 

bestyrelsesmedlemmer. I lige år vælges fire bestyrelsesmedlemmer. Hvert år vælges op til 

6 suppleanter. 

 

- Forslag om vedtægtsændring § 6 (Bilag 3) 

Der blev vedtaget et ændringsforslag, hvorefter forslaget til vedtægtsændring blev 

enstemmigt vedtaget. §6 lyder herefter sådan 

Stk. 1. Der påhviler ikke Samrådets medlemmer nogen personlig hæftelse for de 

forpligtigelser, der påhviler foreningen.  

Stk. 2. Midtbyens samråd forpligtes ved underskrift af formanden og kasserer eller af to 

bestyrelsesmedlemmer -udpeget af bestyrelsen - i forening. 

 

7. Godkendelse af budget. (bilag 4) 

 

Jens fremlagde og budgettet blev enstemmigt godkendt 

 



8. Valg af bestyrelse og suppleanter 

 

På valg: Tanja Miller, Malene Verdier, Ali Hassan & Jens Boelsmand. 

Jørgen Andersen (Formand) blev valgt i 2023 og er derfor ikke på valg.  Gylla Brandborg, 

Mette Laurbach, Sophie Nordentoft & Rene Knudsen blev valgt i 2023 og er derfor ikke på 

valg.   

 

Tanja Miller, Malene Verdier, Ali Hassan & Jens Boelsmand blev genvalgt uden 

modkandidater 

 

Jimmi Christensen, Anne Høybye, Anne-Mette Mortensen, Erik Just & Mette Lauenskjold 

blev valgt til suppleanter. 

 

9. Valg af én revisor og én revisorsuppleant. 

 

Lars Christensen blev genvalgt som revisor og Anne-Marie Bach blev genvalgt som 

revisorsuppleant uden modkandidater 

 

 

10. Eventuelt. 

 

Intet 

 


